

HOTEL YMCA

1355 René-Lévesque Blvd W, Montreal, QC H3G 1T3



Tarifs

\$ 65 CAD (chambre simple ou double)
WIFI gratuit et petit-déjeuner inclus

Rates

\$ 65 CAD (single or double occupancy)
Includes free WIFI and breakfast

FR: Description de l'hôtel

L'Auberge YWCA Montréal jouit d'une situation idéale, en plein cœur du centre-ville et à proximité du quartier des musées, du centre Bell, des restaurants et boutiques de la rue Sainte-Catherine, des universités et autres attractions touristiques.

Des chambres confortables, agréables et accueillantes, ainsi que l'accès à divers services tels que le Wi-Fi gratuit, une salle informatique, une cuisine commune et une buanderie, rendront votre séjour des plus agréables.

L'Auberge YWCA Montréal adhère aux valeurs et principes de l'économie sociale. Elle soutient financièrement l'action menée par la Fondation Y des femmes de Montréal et contribue à sa mission, celle de bâtir un avenir meilleur pour les femmes et les filles

EN: Hotel description

The Auberge YWCA Montreal is located downtown Montreal, next to the Show District, the museums area and the Bell Center. You'll also find, close to the hostel, universities and touristic activities. Among that, the famous St Catherine Street full of shops and restaurants will keep you busy!

The cozy and welcoming rooms come with brand new private bathrooms and a bunch of services such as free Wi-Fi, access to a computer room, a 24h front desk, a fully equipped commune kitchen, a laundry, etc.

The Auberge YWCA adheres to the values and principles of the social economy. It financially supports the efforts of the YWCA Montreal Foundation and contributes to its mission of building a better future for women and girls.